



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 450

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1964

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 450

1963

I. Nos. 6464-6481

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 1 January 1963 to 17 January 1963*

	<i>Page</i>
No. 6464. United Nations and India :	
Agreement concerning the Demographic Training and Research Centre, Chembur. Signed at New Delhi, on 20 and 27 December 1962	3
No. 6465. Afghanistan, Argentina, Australia, Austria, Bolivia, etc. :	
Final Act of the United Nations Conference on the Law of the Sea, held at the European Office of the United Nations, at Geneva, from 24 February to 27 April 1958 (with annexed resolutions); and	
Convention on the High Seas	
Both done at Geneva, on 29 April 1958	11
No. 6466. Austria, Bolivia, Canada, Ceylon, Colombia, etc. :	
Optional Protocol of Signature concerning the Compulsory Settlement of Disputes. Adopted by the United Nations Conference on the Law of the Sea, held at Geneva from 24 February to 27 April 1958, and opened for signature on 29 April 1958	169
No. 6467. Netherlands and Paraguay :	
Exchange of notes constituting an agreement for the abolition of the visa requirement. Asunción, 21 November 1960	201
No. 6468. Netherlands and Italy :	
Convention concerning the military service of persons with dual nationality. Signed at Rome, on 24 January 1961	207
No. 6469. Denmark and United States of America :	
Exchange of notes constituting an agreement replacing the Agreement signed at Copenhagen on 23 August 1951 for financing certain educational exchange programs. Copenhagen, 28 May 1962	215

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 450

1963

I. N^{os} 6464-6481

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 1^{er} janvier 1963 au 17 janvier 1963*

	<i>Pages</i>
N^o 6464. Organisation des Nations Unies et Inde :	
Accord relatif au Centre de formation et de recherche démographiques de Chembur. Signé à New Delhi, les 20 et 27 décembre 1962	3
N^o 6465. Afghanistan, Argentine, Australie, Autriche, Bolivie, etc. :	
Acte final de la Conférence des Nations Unies sur le droit de la mer, tenue à l'Office européen des Nations Unies, à Genève, du 24 février au 27 avril 1958 (avec résolutions en annexe); et	
Convention sur la haute mer	
Faits à Genève, le 29 avril 1958	11
N^o 6466. Autriche, Bolivie, Canada, Ceylan, Colombie, etc. :	
Protocole de signature facultative concernant le règlement obligatoire des différends. Adopté par la Conférence des Nations Unies sur le droit de la mer, tenue à Genève du 24 février au 27 avril 1958, et ouvert à la signature le 29 avril 1958	169
N^o 6467. Pays-Bas et Paraguay :	
Échange de notes constituant un accord en vue de supprimer l'obligation du visa. Assomption, 21 novembre 1960	201
N^o 6468. Pays-Bas et Italie :	
Convention concernant le service militaire des bipatrides. Signée à Rome, le 24 janvier 1961	207
N^o 6469. Danemark et États-Unis d'Amérique :	
Échange de notes constituant un accord remplaçant l'Accord relatif au finan- cement de certains programmes d'échanges éducatifs signé à Copenhague le 23 août 1951. Copenhague, 28 mai 1962	215

	<i>Page</i>
No. 6470. United Nations and Israel :	
Agreement (with annex) for the provision of operational, executive and administrative personnel. Signed at Jerusalem, on 7 January 1963 . . .	229
No. 6471. United Nations, International Labour Organisation, Food and Agriculture Organization of the United Nations, United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, International Civil Aviation Organization, World Health Organization, International Telecommunication Union, World Meteorological Organization, International Atomic Energy Agency and Universal Postal Union and Chad :	
Standard Agreement concerning technical assistance. Signed at Fort-Lamy, on 6 December 1962	240
No. 6472. United Nations and Congo (Leopoldville) :	
Agreement regarding the arrangements for the fifth session of the Economic Commission for Africa and the accompanying meetings. Signed at Leopoldville, on 26 December 1962, and at New York, on 11 January 1963	257
No. 6473. United Nations and Rwanda :	
Agreement for the provision of operational, executive and administrative personnel. Signed at Kigali, on 28 November 1962	267
No. 6474. United Nations and Burundi :	
Agreement for the provision of operational, executive and administrative personnel. Signed at Usumbura, on 29 December 1962	279
No. 6475. Denmark and Federal Republic of Germany :	
Agreement concerning German war graves of the Second World War in Denmark. Signed at Copenhagen, on 3 October 1962	291
No. 6476. Japan and Netherlands and Belgo-Luxembourg Economic Union :	
Agreement on commerce (with Protocols, exchange of notes and Agreed Minutes). Signed at Tokyo, on 8 October 1960	309
No. 6477. Japan and Pakistan :	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the exemption of visa requirements. Karachi, 25 November 1960 and Rawalpindi, 1 December 1960	337

N° 6470. Organisation des Nations Unies et Israël :

Pages

Accord (avec annexe) régissant l'envoi de personnel d'exécution, de direction et d'administration. Signé à Jérusalem, le 7 janvier 1963 229

N° 6471. Organisation des Nations Unies, Organisation internationale du travail, Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture, Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, Organisation de l'aviation civile internationale, Organisation mondiale de la santé, Union internationale des télécommunications, Organisation météorologique mondiale, Agence internationale de l'énergie atomique et Union postale universelle et Tchad :

Accord type d'assistance technique. Signé à Fort-Lamy, le 6 décembre 1962 241

N° 6472. Organisation des Nations Unies et Congo (Léopoldville) :

Accord relatif à l'organisation de la cinquième session de la Commission économique pour l'Afrique et des réunions qui l'accompagneront. Signé à Léopoldville, le 26 décembre 1962, et à New York, le 11 janvier 1963 257

N° 6473. Organisation des Nations Unies et Rwanda :

Accord régissant l'envoi de personnel d'exécution, de direction et d'administration. Signé à Kigali, le 28 novembre 1962 267

N° 6474. Organisation des Nations Unies et Burundi :

Accord régissant l'envoi de personnel d'exécution, de direction et d'administration. Signé à Usumbura, le 29 décembre 1962 279

N° 6475. Danemark et République fédérale d'Allemagne :

Accord relatif aux sépultures allemandes de la seconde guerre mondiale se trouvant au Danemark. Signé à Copenhague, le 3 octobre 1962 291

N° 6476. Japon et Pays-Bas et Union économique belgo-luxembourgeoise :

Accord commercial (avec Protocoles, échange de notes et procès-verbaux d'accord). Signé à Tokyo, le 8 octobre 1960 309

N° 6477. Japon et Pakistan :

Échange de notes constituant un accord concernant la dispense de l'obligation du visa. Karachi, 25 novembre 1960 et Rawalpindi, 1^{er} décembre 1960 337